
 

 

Protokoll från styrelsemöte 7 september 2016 på kansliet i Sollefteå. 

Närvarande: Roger Svensson, Curt Dahlberg, Putte Näslund, Hans-Åke Dahlqvist, Jerker De Vall och 

Marie Eriksson  

1 Mötet öppnades. 

2 Dagordningen godkändes. 

3 Till sekreterare valdes Curt Dahlberg/Marie Eriksson. 

4 Föregående protokoll upplästes och godkändes. 

 

5 Rapporter. 

 Alpint: Nytt möte i höst. 

 Backe: Sommar cup del 2/läger V.31, ska återkomma varje år V. 31. 

 Ungdomsledarutbildning med Rune Rebne i samband med cup/lägret. 

  

 Längd: WC rullskidor i Sollefteå. 3 st. ÅSF-läger 13-16 år i Härnösand, Ö-vik och 

 Sollefteå inför ICA och Folksam Cup. Ledare finns till ICA o Folksam Cup men fler 

 behövs! Utbildning i SSF-timing 15 oktober och barnledarutbildning 28-30 oktober i 

 Domsjö. Hur behåller vi ungdomar inom ”idrotter” under säsong? Hur går vi vidare 

 med frågan? 

6 Ekonomi: Höja föreningsårsavgiften från 1200: - till 1500: -. Kolla på nytt 

 bokföringssystem med Hans-Åke till nästa säsong. 

7 Kansli: Personlig toppbild till hemsidan saknas ff. Policy tas upp igen senare. 

8 Tävlingar 16/17: Alpinas program kommer senare. Backe, Sollefteå GIF SM plast alla 16 

 oktober och SM ungdomstävling i storbacke. Längdprogrammet klart.  

9 Övriga frågor: Nomineringar stipendier ÅSF klart, se bilaga. Stig Wiklund kommer att 

 dela ut priser. Alla på snö i Sollefteå, alpint, backe och längd för alla 4:e klassare, Ö-vik 

 intresserad. Årsmöte, 14 september är dead line för att C-G Lindberg ska hinna med 

 att göra verksamhetsberättelsen. Valberedning i gång. SDF-bidrag ändras, kommer 

 mer information. Förbundsmöte 22-23 oktober i Göteborg, Kurt och Roger deltar. 

 Jerker kom med förslag att köra verksamhet genom ÅSF, vi kontaktar SISU för mer 

 info.   

10 Nästa möte 26/10-2016 kl. 17.00 i Dalstationen Hallstabacken.  

11 Ordf. tackade för visat intresse och avslutade mötet kl. 21.00.  

 

 



 

Sekreterare:    Ordförande: 

 

 

Curt Dahlberg/Marie Eriksson  Roger Svensson 

 

  

  


